
 

Motion 8 till förbundsmötet 2022 
Avsändare: Stockholms Klätterklubb 

 
För fysiska förbundsmöten 
 

Motionären föreslår förbundsmötet 

att stadgarnas intention är att förbundsmötet ska arrangeras fysiskt 

att förbundsmötet 2024 arrangeras fysiskt 

 

Styrelsens svar på motion 8 
Styrelsen håller med motionären om att nätverkande och diskussioner sker bäst i fysiska möten och är 
viktiga parametrar för den demokratiska processen. Styrelsens ambition med förbundsmötet är att öka 
deltagande, inflytande och skapa viktiga diskussioner och nätverk för Klättersverige. 

Vid planeringen av förbundsmötet 2022 (under november-december 2021) tog styrelsen hänsyn till 
dåvarande pandemi med restriktioner, lärdomar från förbundsmötet 2020 samt analys av deltagande 
vid tidigare förbundsmöten. Det digitala förbundsmötet 2020 medförde ökad tillgänglighet och ett 
deltagande från hela landet. Det ville vi ta tillvara inför förbundsmötet 2022, samtidigt som vi ville skapa 
möjlighet till en fysisk träff.  

Styrelsen föredrar att i detta läge ta med sig lärdomar från 2022 in i planeringen för framtida 
förbundsmöten hellre än att definiera ett fysiskt format för förbundsmötet i stadgarna. 

 

Styrelsen föreslår förbundsmötet: 

att avslå motionens båda att-satser. 
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